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ره
چه نفت مسجدسلیمان هفته آینده با هدایت مهدی تارتار باید رو در روی پرسپولیس قرار بگیرد. حضور 

این مربی پرسپولیسی روی نیمکت نفت این شائبه را در فضای مجازی ایجاد کرده که ممکن است تارتار 
با انگیزه همیشگی تیمش را به زمین نفرستد؛ موضوعی که واکنش او را هم در پی داشته است: »هرچه 
دوست دارند بگویند. مهم این است که می دانم در بازی با پرسپولیس دنبال چه هستم. خدا شاهد است 
که چه برای بازی با پرسپولیس در سر دارم. بقیه اش مهم نیست. هرکس هر قضاوتی می خواهد بکند. اگر 
بگویم پرسپولیس را بیشتر از خودم دوست دارم، دروغ گفته ام اما عاشق این تیم و هوادارانش هستم. برای 

موفقیت خودم نیاز دارم تیمم بازی خوبی جلوی پرسپولیس انجام بدهد.«

 واکنش تارتار
 به شائبه تبانی
با پرسپولیس
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اگر احساس خواب به شما 
دست داد در مکان امنی مانند 
پارکینگ های جاده ای، خودرو 
را متوقف کنید و از توقف در 
شانه بزرگراه خودداری کنید.

فدراسیون رقم 3 میلیون دلار را نه تایید کرد، نه تکذیب 

قهر ویلموتس، رقم قراردادش را لو داد!
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نار
ک

شهروند|با مساعدت ویژه اسحاق جهانگیری، 
معاون اول رئیس جمهوری و دستور به بانک مرکزی 
برای پرداخت 900 هــزار دلار از قــرارداد مارک 
ویلموتس از طریق شعب یکی از بانک ها در ترکیه، 
جلوی بحرانی که ممکن بود فوتبال ملی ایران را نابود 
کند، گرفته شد. حالا ویلموتس به ایران برگشته و 
تمرینات آماده سازی برای بازی با عراق زیر نظر این 
مربی در حال برگزاری اســت. البته جامعه فوتبال 
نسبت به این مسابقه نگرانی های زیادی دارد. به هر 
حال به خاطر قهر ویلموتس تیم ملی حداقل چهار 
روز از برنامه تمرینی خود عقب افتاد و نهایتا با 4 یا 
5 جلسه تمرینی باید مقابل عراق بازی کند. این در 
حالی اســت که ایران بازی قبلی خود را به بحرین 
باخت و برای سخت نشدن راه صعود باید عراق را در 

کشور اردن شکست دهد.
اتفاق جالب توجه دیگر درباره این بازی بسیار 
حساس این اســت که عراقی ها بلیت بازی برای 
حضور تماشاگران خود را در ورزشگاه ملی اردن 

رایگان کردند تا تماشــاگران زیــادی در این 
مسابقه تیم ملی این کشور را حمایت 

کنند. آنها از چند روز قبل هم به 
این کشور ســفر و زودتر از تیم 

ملی ایران برنامه های تمرینی 
خود را آغــاز کردند. با این 

حال بایــد منتظر ماند و 
دید نتیجه این مسابقه 
چه خواهد شــد. درباره 
مارک ویلموتس و تیم 

ملی نباید یک موضوع دیگر را فراموش کرد؛ درست 
اســت که ناراحتی ویلموتس برای پرداخت نشدن 
مطالباتش با کمک دولت برطرف شد، اما شایعات 
منتشرشده در رســانه ها درباره قرارداد 3 میلیون 
دلاری او در روزهای اخیر ســروصدای زیادی به راه 

انداخته است.
مدیران فدراسیون در مصاحبه های مختلف تاکید 
کرده بودند که پول 3 قسط از قرارداد او را پرداخت 
خواهند کرد که وقتی مشخص شد مبلغ پرداختی 
900 هزار یورو اســت، این شــایعه بر سر زبان ها 
افتاد که این مربی بلژیکی قرارداد 3 میلیون دلاری 
با فدراسیون امضا کرده است. شــایعات به قدری 
جدی شد که ابراهیم شکوری، سرپرست دبیرکلی 
فدراسیون فوتبال، در واکنش به آن مجبور شد این 
توضیحات را ارایه بدهد: »رقم قرارداد کاملا 
محرمانه است و دو طرف تعهد داده اند 
که محرمانه بماند. رسانه ها کمک کنند 
کار را در آرامش پیش ببریم. بازی مهمی 
با عراق داریــم و مردم منتظرند نتیجه 
بگیریم. از شما هم می خواهیم که 

زیاد به این مسائل نپردازید.«
گفتنی است ویلموتس هم از 
روبه روشدن با رسانه ها در ایران 
فراری اســت و تاکید ویژه ای 
دارد کــه دربــاره جزییات 
قراردادش ازجمله رقم قرارداد 
هیچ شفاف ســازی صورت 

نگیرد.

شهروند|بدون تعارف باید نوشت که پشت تمام موفقیت های چشمگیر تیم ملی فوتبال 
ســاحلی ایران و تحولات مثبت در این رشــته پای یک زن درمیان اســت. پریا شهریاری، 
مسئول کمیته فوتبال ساحلی فدراسیون فوتبال که ســال ها قبل به عنوان تایپیست وارد 
دبیرخانه فدراسیون فوتبال شــد، اما با دنبال کردن تحصیلات در رشته مدیریت ورزشی تا 
مقطع فوق لیسانس و شرکت موفق در بالاترین سطوح کلاس های مدیریتی فیفا، درنهایت 
علاوه بر کارهای بزرگی که در فوتبال ســاحلی ایران انجام داد، به اولین و تنها مدرس ایرانی 
دوره های مدیریت فیفا تبدیل شد. شهریاری البته با فدراسیون جهانی فوتبال فیفا و اتحادیه 
جهانی فوتبال ساحلی هم ارتباطات بسیار نزدیک و خوبی دارد و اخیرا به عنوان ناظر ویژه فیفا 
برای مسابقات جام جهانی فوتبال ساحلی که در پاراگوئه برگزار می شود، انتخاب شد. قهرمانی 
مقتدرانه تیم ملی فوتبال ساحلی ایران در مسابقات جام بین قاره ای برای سومین بار باعث شد 
که گفت وگویی درباره این موفقیت و شــرایط این رشته با پریا شهریاری ترتیب بدهیم که 

مشروح آن را در زیر می خوانید:  
فوتبالساحلیوبازهمیکافتخاربزرگدیگر؛قهرمانیدرمسابقاتجامبینقارهای

یاجامجهانیکوچکحسابیمردمایرانراخوشحالکردهاست.
خدا را شکر که تیم ملی توانست در نهمین دوره مسابقات جام بین قاره ای که درکشور امارات 
برگزار شــد ، با اقتدار کامل و ارایه بازی های زیبا و بسیار خوب به عنوان قهرمانی دست پیدا 
کند. این قهرمانی حاصل برنامه ریزی های فدراسیون فوتبال،  زحمات و تلاش های شبانه روزی 
اعضای کادرفنی،  بازیکنان و البته تلاش هایی اســت که باشگاه ها و جامعه فوتبال ساحلی 

داشتند. همه دست به دست هم دادند که به این اتفاق بزرگ برسیم.
نکتهبسیارمهماینجاستکهبایکمربیایرانیاینقهرمانیبهدستآمدوموفقیتها

بامربیانایرانیادامهدارد.
همه می دانند که بعد از جام جهانی،  بالاترین ســطح مسابقات فوتبال ساحلی در همین 
تورنمنت جام بین قاره ای برگزار می شود که خوشبختانه تیم ملی ایران توانست با کادرفنی 
ایرانی خود به قهرمانی برسد. تمام تیم های قدرتمند دنیا در این رقابت ها حضور داشتند و این 
قهرمانی نشان داد که بی دلیل نیست در سال های اخیر تیم ملی فوتبال ساحلی بین سه تیم 
برتر دنیا حضور داشته است. ما هم با هدف گذاری مشخص و اعتماد کامل هدایت تیم ملی 
فوتبال ساحلی را به مربیان ایرانی دادیم. آقای عباس  هاشم پور هم سنگ تمام گذاشتند و به 

خوبی از عهده کار برآمدند.
دربارهبازیکنانتیمملیهمتوضیحبدهید.قهرمانهایبیادعاییکهدورهمجمع

شدهاندوکاریکردهاندتیمملیپرافتخارترینتیمورزشیایرانلقببگیرد.
همان طور که گفتید، بازیکنان تیم ملی فوتبال ساحلی و تمام ســاحلی بازان ایران واقعا 
قهرمان های بی ادعا هستند. حقیقتش را هم بخواهید، همیشه خودشان نسبت به این مسأله 
گلایه دارند که نسبت به افتخاراتی که کســب می کنند، به آنها توجه نمی شود. در همین 
مسابقات آنها زحمت زیادی کشیدند و واقعا با غیرت بازی کردند. شاید مردم عزیز ما ندانند که 
مصدومیت امیرحسین اکبری و محمد احمدزاده کار را در این مسابقات برای تیم ملی سخت 
کرده است. احمدزاده کاپیتان تیم ملی به خاطر آنفلوآنزای شدید 3روز در دوبی در بیمارستان 
بستری بود و حال خوبی نداشت اما وقتی تیم ملی فینالیست شد، با مریضی تمام تلاش خود 
را کرد که در ترکیب تیم قرار بگیرد و در فینال مقابل تیم قدرتمند اسپانیا هم واقعا همان طور 

که مشاهده کردید، درخشید. بسیاری از این بازیکنان درآمد خیلی زیادی در فوتبال ساحلی 
ندارند اما با ایثار و زحمت برای ایران افتخارآفرینی می کنند.

بالاخرهبایدچهاتفاقیبیفتدکهازاینبازیکنانآنطورکهشایستهاشهستند،تقدیر
وقدردانیشود؟

این سومین باری بود که تیم ملی فوتبال ساحلی در مســابقات جام بین قاره ای به عنوان 
قهرمانی رسید. همواره در مسابقات مختلف آســیایی و جهانی و بین المللی افتخار کسب 
کرده اند و برای رسیدن به اهداف بزرگ باید حمایت های بیشتری هم از این تیم و بازیکنانش 
صورت بگیرد. امیدوار هستم که رسانه ها و مسئولان پای صحبت با این قهرمان ها بنشینند. 
خواســته های آنها را پیگیری کنند. با این حال ما و تمام بازیکنان هر اتفاقی که بیفتد، تمام 
تلاش خودمان را می کنیم که این جایگاه ایران در فوتبال ساحلی جهان را حفظ کنیم و به 

موفقیت های بزرگتر هم برسیم.
درویترینافتخاراتتیمملیفوتبالساحلیجایکاپقهرمانیجامجهانیخالیاست.

خودتان می دانید که رســیدن به این افتخار خیلی سخت است، ولی هدف بزرگ جامعه 
فوتبال ساحلی رسیدن به این افتخار است که با توجه به پتانسیل هایی که بازیکنان و کادرفنی 
ما دارند، رسیدن به این افتخار غیرممکن نیســت. ما یک بار در جام جهانی به مقام سومی 
رسیدیم و با بدشانسی از رسیدن به فینال بازماندیم. قطعا بزرگترین آرزوی ما هم قهرمانی 
جهان است که مطمئن هستیم با برنامه ریزی دقیق و برگزاری اردوهای مناسب و حمایت 

بیشتر از این بازیکنان به این عنوان هم خواهیم رسید. 
برایقهرمانیدرجهانبهجزحمایتازبازیکنانومربیانبایدچهقدمهایدیگریدر

ایرانبرداشتهشود؟
مهم ترین مسأله همان رسیدگی به مسائل رفاهی بازیکنان و مربیان شاغل در این رشته 
است. فوتبال ساحلی  سال به سال درکشور ما شــرایط بهتری پیدا می کند اما قراردادهای 
بازیکنان و مربیان خیلی چشمگیر نیست. ما امیدواریم با این افتخاراتی که کسب می شود، 
جوان های بیشــتری به این رشته بیایند. باشگاه ها ســرمایه گذاری بهتری داشته باشند و 

اسپانسرها هم وارد گود شوند و به رشد و اعتلای فوتبال ساحلی کمک کنند. 
وحرفآخر.

باز هم می گویم از یک جایی به بعد حمایت های بیشتری لازم است. این بازیکنان لیاقت خود 
را به جامعه فوتبال و ورزش ایران نشان دادند. تقدیر و قدردانی از آنها باید به اندازه ای باشد که 
لیاقتش را دارند و در خور افتخارات زیادی که برای فوتبال ایران کسب کرده اند. آنها حق دارند 
که شرایط بهتری داشته باشند و امیدوارم نگاهی ویژه به تلاش ستودنی آنها از سوی رسانه ها، 

مسئولان و مقامات داشته باشیم.

شــهروند|همه چیــز از یــک فیلم 
چندثانیه ای شروع شــد؛ ویدیوی کوتاهی 
که خیلی زود فضای مجــازی را درنوردید و 
توجه خیلی از کاربران را به خود جلب کرد. 
یکی از بچه های سندروم دان به نام سعید به 
هم تیمی هایش دستور تاکتیکی می دهد و 
خودش را  دستیار گابریل کالدرون سرمربی 
پرســپولیس معرفی می کند. ایــن تیم و 
بازیکنانش حالا شهرت بیشتری پیدا کردند 
و مورد توجه خیلی از مردم قرار گرفتند، اما 
می خواهند با گامی اســتوار به راه خود ادامه 
دهند، حتی مربی این تیم مشــتاق اســت 
شاگردان بیشــتری هم داشته باشد و فقط 
مشکلات مالی را مانعی برای این اتفاق عنوان 
می کند. آنها خودشــان را یک تیم حرفه ای 
می دانند و آن قدر انگیزه شان بالاست که هر 
روز فکر می کنند قرار است مقابل بهترین تیم 

دنیا به میدان بروند.
سعیددرنقشدستیارکالدرون

در فیلمی که از ابتــدای یکی از بازی های 
تیم فوتبال موسسه خیریه دیوار47 منتشر 
شــده، یکی از این بچه ها خــودش را مربی 
پرسپولیس معرفی می کند و در نقش همین 
مربی دستورات تاکتیکی می دهد: »من مربی 
پرسپولیسم، دســتیار کالدرونم، روسفیدم 
کنید، سیستم 4-4-2 لوزی- خطی و 2-4-
3-1 عمل کنید. دفاع های وسط می ایستن و 
شما حمله می کنید. فهمیدید؟« بعد از این 
جمله ها همه بچه های تیم با فریاد یک، دو، 
سه به استقبال بازی و حریف خود می روند. 
نکته مهمی که در ایــن ویدیو توجه همه را 
به خود جلب کرد، اطلاعات بالای ســعید 
به عنوان یکی از بچه های سندروم دان بود که 
هم فوتبال را خوب می شناخت و هم از وضع 
کنونی پرسپولیس، تیم محبوبش باخبر بود. 

حلقهاتحادیکهبازشدنینیست
انتشــار تصاویر دیگر از تیم دیوار47 که با 
حضور بچه های سندروم دان تشکیل شده 
و به صورت ثابت تمرینات خــود را زیرنظر 
محسن پارسا پیگیری می کند، نشان از اتحاد 
بالای اعضای این تیم دارد. آنها در ابتدای هر 
مسابقه این حلقه اتحاد را تشکیل می دهند و 
از چهره های شان مشخص است که به اندازه 
یک بازی بزرگ در حــد فینال جام جهانی 
انگیزه دارند. عشق و استعدادی که در سراسر 
ایران مــوج می زند، بین این بچه ها شــاید 
دوچندان است. از نظر مســئولان این تیم 
حضور در هر تمرین و مسابقه برای بچه های 
ســندروم دان نیز فواید زیادی دارد و از نظر 
روحی حتی در زندگی شخصی شان شرایط 

بهتری پیدا می کنند.
مشکلزمینبرایبچههایدیوار47

واقعا عجیب است که بگوییم این چند نفر 

که یک تیم را تشــکیل دادند و با یک ویدیو 
توانستند این قدر توجه مردم را به خود جلب 
کنند، مشکل زمین تمرین دارند. آن طور که 
مربی شان خبر داده، مشکل زمین برای این 
تیم همیشگی اســت. آنها هیچ زمینی را در 
اختیار خودشان نمی بینند و باید همیشه پول 
اجاره به پیمانکاران مختلف بدهند. با تغییر 
پیمانکار هم که شاید مشکل جدیدی پدید 
بیاید و چند جلسه تمرین لغو شود. حالا شاید 
با انتشــار این فیلم و بازتابی که داشته، یکی 
از مسئولان ورزش پاپیش بگذارد و حداقل 
امکانات برای فعالیت ورزشی یعنی یک زمین 

یا سالن را در اختیار آنها قرار دهد.
مشکلاتمالی،مانعفوتبالیستهای

سندرومدان
جدا از بحث اجاره زمین، بچه های سندروم 
دان حتی برای رفت و آمد خود مشــکلاتی 
دارند. مسائل مالی نباید باعث شود که کسی 

از ورزش بازبماند، اما این اتفاق برای بچه های 
سندروم دان رخ داده و گویا تعداد بازیکنان 
این تیم کاهش هم داشته است. قطعا خیلی 
دیگر از بچه های سندروم دان دوست دارند در 
تمرینات و بازی های این تیم حاضر شوند و 
خانواده های شان نیز استقبال می کنند، اما 
مشــکلات مالی به ویژه برای کسانی که در 
شهرستان ها سکونت دارند، اجازه نمی دهد 
تا تمرین تیم دیوار47 باشکوه تر از قبل برگزار 
شود. این تیم قبلا از شهرستان هایی همچون 
بابل و سمنان هم بازیکن داشــته، اما الان 
مسائل مالی باعث خلوت ترشدن تمرینات 

شده است.
همراهیسلبریتیها،انگیزهای

دوچندان
قبل از این بازیکنان مطرحی همچون علی 
کریمی و  هادی عقیلی و همچنین هنرمندان 
زیادی در تمرینات این تیم حاضر شدند و به 
بچه های سندروم دان روحیه دادند. این اتفاق 
از نظر روحی کمک زیادی به اعضای این تیم 
کرد و حتی باعث شد فصل های قبل در بازی 
پرسپولیس و استقلال خوزستان این بچه ها 
را به ورزشگاه آزادی دعوت کردند و آنها مقابل 
تیم ها وارد زمین شدند. با اینکه در تماس با 
محسن پارســا، مربی این تیم سعی کردیم 
جملاتی را هم از زبان او منتشر کنیم، مربی 
تیم دیوار47 اعلام کرد اجازه صحبت کردن 
ندارد و فقط از حمایت هایی که انجام شده، 
تشکر کرد. با این حال، مطمئنا به جز مربی 
تیم باز هم نفرات دیگری هستند که پشت 
این تیم قــرار دارند و از بچه های ســندروم 
دان حمایت می کنند. شاید حضور یک باره 
سلبریتی ها به خوبی دیده شود، اما افرادی 
که همیشه پشتیبان چنین افرادی هستند، 

کمتر دیده می شوند.

انتشار فیلمی از تیم فوتبال بچه های سندروم دان در فضای مجازی سروصدا کرد

دلبریِ یک عشق پرسپولیس

 
درباره محمدرضا داورزنی که روزهای سختی را تجربه می کند

همه علیه آقای معاون اق
اتف

شهروند|9روز دیگــر انتخابات فدراسیون والیبال 
برگــزار می شــود و محمدرضا داورزنی شــانس اول 
تکیه زدن به صندلی ریاســت به شمار می رود تا بعد از 
2 سال به اتاق سابق خود بازگردد. معاون وزیر ورزش که 
همزمان با کاندیداتوری در والیبال به فعالیتش در وزارت 
ورزش ادامه می دهد، این روزها از همه طرف مورد انتقاد 
و فشار قرار گرفته است. داورزنی حاضر نشد این ریسک 
را بپذیرد که قبل از تأییدشدنش برای انتخابات والیبال 
حداقل چندماهی زودتر از معاونت وزارت ورزش کنار 
برود و می خواهد تا لحظه آخر هر دوطرف را با هم داشته 

باشد. پاسخگونبودن او در قبال انتقادات باعث 
افزایش هجمه ها شده است. نه تنها برخی 
نمایندگان مجلس و اعضای کمیســیون 
اصل90 پیگیر تخلف انتخاباتی در فدراسیون 
والیبال هستند، بلکه دیروز یکی از رسانه ها 

اسنادی را رو کرد و مدعی شد 
که داورزنی مدرک تحصیلی 
خود را هنــگام ثبت نام در 
انتخابات والیبال ارایه نکرده 
اســت، حتی این اســناد 
نشــان مــی داد داورزنی 
که گفته می شود دکترا 
دارد، مدرک کارشناسی 

ارشــد به وزارت ورزش ارایه داده و دلیل این ماجرا هم 
مشخص نیست.

از ســوی دیگر برخی حذف نام بهنام محمودی از 
بین کاندیداهای فدراسیون والیبال را از چشم داورزنی 
می بینند. این دســته از منتقــدان معتقدند داورزنی 
جدی ترین رقیب خود را با قدرتی که در وزارت ورزش 
دارد، کنــار زده و حــالا با خیالی راحــت می تواند در 

انتخابات رأی کسب کند.  
مورد دیگری که درباره داورزنی سروصدا به پا کرده، 
مصاحبه آتشین آرش میراسماعیلی، رئیس فدراسیون 
جودو اســت که افشــا کرده داورزنی با اختیار 
خودش نامه اعزام ســعید ملایی به مسابقات 
جهانی ژاپن را امضا کرده و باید مســئولیت 
پناهنده شدن این ورزشکار در آلمان را بپذیرد. 
او حتی داورزنی را تهدید کــرده که می تواند 
ناگفته های دیگــری را درباره اش 
بگوید. بــه هرحال در آســتانه 
انتخابات فدراســیون والیبال، 
اوضاع بــرای داورزنی چندان 
خوب نیســت و بایــد دید 
شرایط معاون وزیر ورزش 
در مجمع این فدراسیون 

چگونه خواهد بود. 

 
فتحی روز جراحی برای داریوش جبران کرد

فی
گرا

بر
خ

فردی که روز گذشــته بعد از عمل جراحی رباط صلیبی داریوش شجاعیان بالای سر او حضور یافت و از این 
بازیکن عیادت کرد، امیرحسین فتحی مدیرعامل استقلال است. همین چند روز قبل بود که شجاعیان گفته 
بود پول جراحی  را باید خودش پرداخت کند و این موضوع بسیار خبرساز شد.   دیروز فتحی با عیادت از  هافبک 
مصدوم تیمش نه تنها به او روحیه داد بلکه ثابت کرد پشت بازیکن مصدوم تیمش ایستاده و از او تا زمان بهبودی 
حمایت می کند. در این ملاقات دکتر امین نوروزی معاون پزشکی باشگاه استقلال هم حضور داشت. گفتنی 

است؛ شجاعیان تا پایان فصل جاری لیگ برتر قادر به همراهی استقلال نیست.

گفت وگوی »شهروند« با پریا شهریاری، رئیس کمیته فوتبال ساحلی

پابرهنه های ایران ایثار کردند
 الان وقتش است مسئولان پای صحبت این بچه ها بنشینند


